
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr XLIX/2022 

XLIX Sesja w dniu 30 listopada 2022  

Obrady rozpoczęto 30 listopada 2022 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:10 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Katarzyna Jóźwiak 

7. Beata Kmito 

8. Jarosław Kopyciński 

9. Justyna Korybska 

10. Agnieszka Kościelska 

11. Anna Maciuszonek 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary, 

2. Anna Kołodziej-Rabiczko - Sekretarz Gminy Młynary, 

3. Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary, 

4. Karolina Przygoda – Mecenas. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady XI Sesji Rady sesji rady miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej witając 

wszystkich zebranych. 

W obecnym momencie na obradach Sesji było 14 radnych, co stanowi kworum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Radni nie mieli uwag do porządku obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XLVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 

19.10.2022 r. 

Głosowano w sprawie: 



Przyjęcie protokołu z XLVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 

19.10.2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

 

Pani Burmistrz odczytała sprawozdanie z pracy burmistrza od 19.10.2022 r. do 30.11.2022 r. 

Pani Regina Chabros-Dusza zapytała, jak zareagowali rodzice na wiadomość o przejęciu 

szkoły w Błudowie. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że jest mile zaskoczona, bo trzyletnie rozmowy przyniosły 

skutki. Spotkała się z dużym zrozumieniem rodziców. Omówiła temat propozycji połączenia 

Szkoły Podstawowej w Błudowie ze Szkołą Podstawową w Młynarach oraz rozwiązań 

zaproponowanych rodzicom i nauczycielom. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy koszt transportu węgla z Braniewa będzie wliczony w 

cenę węgla, czy będzie to sprawa indywidualna zamawiających.  

Pani Burmistrz odpowiedziała, że koszt dowozu do indywidualnego odbiorcy będzie ponosił 

indywidualny odbiorca. Na chwilę obecną cena transportu nie jest znana. Omówiła sprawy 

związane z organizacją dystrybucji węgla. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie mieli interpelacji i pytań. 

 

6. Wnioski sołtysów. 

 

Nie było wniosków Sołtysów. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2022-2036, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwał w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2022 -2036 oraz 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2022. 

 



Radni nie mieli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Oświaty i Kultury odczytała 

opinię komisji. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2022-2036, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2022 rok, 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na 2022 rok, 

 

Pani Agnieszka Kościelska głosowała ręcznie z uwagi na zakłócenia Internetu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Anna Maciuszonek, 

Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski, Agnieszka 

Kościelska 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2023, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwały. 

 

Radni nie mieli uwag. 



Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Oświaty i Kultury odczytała 

opinię komisji. 

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2023, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 

d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych obowiązujących w 2023 

roku, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Skarbnik o omówienie uchwały. 

 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Oświaty i Kultury odczytała 

opinię komisji. 

Głosowano w sprawie: 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych obowiązujących w 2023 

roku,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 



e) uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta i gminy Młynary, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Pana Adama Syczewskiego o omówienie zmian 

wprowadzonych do uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do projektu studium w wyznaczonym 

czasie wpłynęła jedna uwaga. 

Pan Adam Syczewski powiedział, że wpłynęły cztery uwagi. Jedna z uwag nie została 

uwzględniona. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że uwaga, która nie została uwzględniona 

dotyczyła wprowadzenia struktury agroturystycznej na działce nr 116 obręb Sokolnik. Uwaga 

została nieoceniona przez Panią Burmistrz. Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał 

uzasadnienie.  

 

Głosowano w sprawie: 

odrzucenie uwagi do projektu Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Młynary, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Oświaty i Kultury odczytała 

opinię komisji. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta i gminy Młynary, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 



Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 

f) wyrażenia zgody na sprzedaż udziałów 41/100 w nieruchomości położonej w Młynarach 

przy ul. Dworcowej 25, w drodze bezprzetargowej na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Oświaty i Kultury odczytała 

opinię komisji 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na sprzedaż udziałów 41/100 w nieruchomości położonej w Młynarach przy 

ul. Dworcowej 25, w drodze bezprzetargowej na rzecz ich użytkowników wieczystych. 

 

Pan Andrzej Florczyk głosował ręcznie z uwagi na zakłócenia Internetu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk. 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 

g) zamiany nieruchomości gruntowych niezabudowanych, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o omówienie uchwały. 

 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Oświaty i Kultury odczytała 

opinię komisji. 

 

Głosowano w sprawie: 

zamiany nieruchomości gruntowych niezabudowanych, 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna 

Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

WSTRZYMUJE SIĘ (1) 

Karol Jóźwiak 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 

h) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczej 

Straży Pożarnej, którzy uczestniczyli w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, 

szkoleniach lub ćwiczeniach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o omówienie uchwały. 

Pani Mecenas omówiła zmiany dokonane w uchwale. 

 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Oświaty i Kultury odczytała 

opinię komisji. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczej Straży 

Pożarnej, którzy uczestniczyli w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, 

szkoleniach lub ćwiczeniach.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 

i) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary,  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że obie uchwały dotyczą służebności przesyłu 

w obrębie geodezyjnym we Włóczyskach. 



 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego Oświaty i Kultury o opinię do obu uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Oświaty i Kultury odczytała 

opinię komisji. 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 

j) ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary. 

 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Miasta i 

Gminy Młynary. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Krzysztof Fiodorowicz, Andrzej Florczyk, 

Karol Jóźwiak, Katarzyna Jóźwiak, Beata Kmito, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, 

Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz 

Wandrowski 

NIEOBECNI (1) 

Jarosław Kopyciński 

 

8. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że nie było interpelacji, zapytań i wniosków. 

 

9. Sprawy różne. 

 



Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy nawozy magazynowane w Młynarskiej Woli można 

nabyć, bo pytają o to rolnicy. 

Pani Burmistrz powiedziała, że nic nie wie na ten temat. 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy węgiel możne nabyć mieszkaniec spoza gminy. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że węgiel jest dla mieszkańców gminy. Można zawierać 

porozumienia międzygminne. I wyjaśniła procedurę zawierania takich porozumień. 

Pan Andrzej Florczyk powiedział, że jest już prawie grudzień i zapytał, czy mieszkańcy chcą 

kupić węgla natychmiast. Węgla nie ma, umowa nie jest zawarta, nie wiadomo jakie będą 

ceny. 

Pani Burmistrz odpowiedziała, że są monity, by przyspieszyć procedury. Wyjaśniła, że do 

końca tygodnia umowy związane z dystrybucją węgla powinny zostać podpisane.     

 

10. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XLIX Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 

Młynarach. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Młynarach 

/-/ Karol Jóźwiak 

 

 

  

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


